

No. 7310. VIENNA CONVENTION ON DIPLOMATIC RELATIONS. DONE AT VIENNA, ON 18 APRIL 1961¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

15 November 1968

ROMANIA

(To take effect on 15 December 1968.)

The deposit of the instrument of ratification was accompanied by the following declaration:

[TRANSLATION — TRADUCTION]

The Council of State of the Socialist Republic of Romania considers that the provisions of articles 48 and 50 of the Vienna Convention on Diplomatic Relations, done at Vienna on 18 April 1961, are at variance with the principle that all States have the right to become parties to multilateral treaties governing matters of general interest.

N° 7310. CONVENTION DE VIENNE SUR LES RELATIONS DIPLOMATIQUES. FAITE À VIENNE, LE 18 AVRIL 1961¹

RATIFICATION

Instrument déposé le:

15 novembre 1968

ROUMANIE

(Pour prendre effet le 15 décembre 1968.)

Le dépôt de l'instrument de ratification était assorti de la déclaration suivante:

« Le Conseil d'État de la République Socialiste de Roumanie estime que les dispositions des articles 48 et 50 de la Convention sur les relations diplomatiques, faite à Vienne, le 18 avril 1961, ne sont pas en concordance avec le principe en vertu duquel tous les États ont le droit de devenir parties aux traités multilatéraux qui réglementent des questions d'intérêt général. »

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 500, p. 95; for all subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Index No. 7, as well as Annex A in volumes 561, 562, 571, 587, 591, 592, 593, 596, 597, 608, 610, 616, 619, 630, 632, 633, 635 and 638.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 500, p. 95; pour les faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans l'Index cumulatif n° 7, ainsi que l'Annexe A des volumes 561, 562, 571, 587, 591, 592, 593, 596, 597, 608, 610, 616, 619, 630, 632, 633, 635 et 638.